
 

Skrivelse från Elvir Kazinic m.fl. (S) 

Är det kvinnorna som tidigare haft vårdnadsbidrag som nu söker sig till arbetsträning? 

I tertialrapport 2 konstateras att fler kvinnor i arbetsträning kommer från enheten för 
ekonomiskt bistånd. Ett skäl till detta anges vara att de kanske tidigare har varit hemma med 
barn. Mot denna bakgrund önskar vi få en redogörelse för i vilken omfattning dessa kvinnor 
haft vårdnadsbidrag som försörjning. Hur många har det varit och vilken tidsomfattning har 
det varit? 


